



KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA
KADA(M)S1/2022

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang berkelayakan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah Kod Bidang **220801 (Kawalan Keselamatan)** bagi menyertai sebut harga berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
<p>PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN TANPA SENJATA API DI PREMIS-PREMIS LEMBAGA KEMAJUAN PERTANIAN KEMUBU (KADA) <u>ZON 'A', KAWASAN:</u></p> <p>i. IBU PEJABAT KADA, JALAN DATO' LUNDANG, KOTA BHARU, KELANTAN.</p> <p>ii. PEJABAT BAHAGIAN INDUSTRI INDUSTRI MAKANAN, KG. PADANG ENGGANG, KOTA BHARU, KELANTAN.</p> <p>iii. PUSAT KEJENTERAAN LOJI KADOK, KOTA BHARU, KELANTAN</p> <p>iv. PEJABAT JAJAHAN KOTA BHARU UTARA KOTA BHARU KELANTAN</p>	<p>Mulai 29/11/2021 Hingga 01/12/2021</p> <p>MASA: 9.30 pagi-12.30 Tengah hari</p> <p>Di Bahagian Pengurusan, Ibu Pejabat KADA, Jalan Dato' Lundang, Kota Bharu, Kelantan.</p> <p>Harga Dokumen Tawaran RM20.00</p>	<p>07/12/2021 (Selasa)</p> <p>Jam: 12.00 Tengah hari</p> <p><i>Tawaran yang lewat diterima tidak akan dilayan.</i></p>

- Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada pembekal/kontraktor yang sah atau yang mempunyai Surat Wakil Kuasa sahaja. SIJIL ASAL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam Sub Bidang seperti di atas dan SIJIL TARAF BUMIPUTRA hendaklah dibawa dan menyerahkan satu salinan sijil-sijil berkenaan semasa membeli dokumen tawaran. Bayaran hendaklah dibuat dalam bentuk Wang Pos/Kiriman Wang/Draf Bank atau Wang Tunai, yang tidak akan dikembalikan. Wang Pos/Kiriman Wang/Draf Bank hendaklah dibuat atas nama **Pengurus Besar KADA**.
- Tawaran yang lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Sebut Harga **KADA(M)S1/2022** dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di **Cawangan Kewangan, Bahagian Pengurusan, Lembaga Kemajuan Pertanian Kemubu, Kelantan**.

(NIK ROSLAN BIN IDRIS)

Pengurus Besar
Lembaga Kemajuan Pertanian Kemubu
Kelantan.

Bertarikh : 03/12/2021.

s.harga kada(M)S1/22... keselamatan...abh.